
 Vážené dámy, vážení pánové, 
 
v první řadě žádám dopravce o vyjádření k personální situaci, která vyústila ve větší množství výpadků 
na linkách v oblasti Klecan a Odolena Vody. O skutečnosti, že posílení dopravy, které jsme 
projednávali na jaře, znamená zvýšení vypravení o dva řidiče na linkách do Klecan a jednoho řidiče 
navíc na linkách do Odolena Vody jsem všechny informoval již na počátku jednání na jaře letošního 
roku. 
 
Pro úplnost doplním, že za všechny výpadky spojů dopravce nedostává zaplaceno a navíc je mu 
udělena smluvní pokuta dle platné smlouvy, která se obcím vrací v rámci pololetního vyúčtování. 
Rozhodně tedy dopravce nevydělává na tom, že spoj nejede. 
 
Přeji hezký den a s pozdravem 
 
Karel Bakeš | odbor příměstské dopravy 
oddělení projektování příměstské dopravy 

 


